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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony +

Meg fiig-e egyezni a minisztérium a megyei mútzeumukkat, az etőzráleg kiízüsen lefektetett elve k
szerinte"ciumel a Házszabály 91alapján írásbelikérdést kívánok benyújtani Dr. Hiller István
Kulturális és Oktatási Miniszter Úr at►z.
A választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter úr!

A Kulturális Orölcségvédelmi Szakszolgálat működése Icapcsán felmerül ő szakmai hibák és a
kózfelhábarodásss dagadó indulatok nyomán az utóbbi napokban lassan mégis egyfajta szakma i
párbeszéd kezdett kialakulni a minisztérium és a megyei múzeumok között.
A már-már biztató jelek mellett azonban újabb érdekek, a Gazdasági Minisztériumig nyúló szála k
szövődnek az igy is bonyolult történetbe . Igy mára sajnos az is kérdésként vetődhet fel, hogy akar-e,
képes-e, tud-e az Oktatási és Kulturális Minisztérium megegyezni a megyei múzeumokkal úgy és
aszerint, ahogy a Minisztércumban a Megyei Múzeumok Igazgatpságainak Szövetségével folytatott
megbeszélés során ezt az illetékesek megígérték Ennek egyik lényegi eleme, hogy a 21/2007 . évi
rendelet módosított szövegében a Kulturális . Qrőkségvédelnni Szakszolgálat által szeraődött munkák
elvégzésében a meegyei múzeumoknak elsőbbségi joguk legyen, a másik pedig az, hogy a beruházási
nettó éxtékhatárt minimálisan az 1,5 milliárd forintos ősszegen tartsák meg. Ezen kívül, továbbra is
aggodalomra okot adó kérdés, hogy milyen forrásbál és egyáltalán miért kívánják létrehozni a
Kulturális Orökségvédelmí Szakszolgálat regionális hálózatát úgy, hogy erről a KOSZ-t létrehozó
rendeletben nincs szó. Ez azért érthetetlen, mivel az egész ország területén jelen vannak a kiemelkedő
szakmai színvonalon és a .KÖSZ-nél olcsóbban működő megyei múzeumok_

Tisztelt Miniszter Úr!

Meg fog-e egyezni a minisztérium a megyei múzeumokkal, az el őzőleg
közösen lefektetett elvek szerint?
Milyen forrásból és milyen előzetes hAtástauatlx yolc alapján tartják indokoltnak a regionáli s
hálózat kiépítését; egy tökéletesen működő megyei múzeumi hálózat mellett?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008 . július 9 .

Erdős Norbert

'08 07/09 11 :39

	

TX/RX NO . 6544

	

P01


	page 1

